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Ekonomi, upphandling och IT 

Upphandlingsenheten 

Ann-Christine Hallgren  

Styrelsen för Stockholm Vatten AB 

Upphandlingsärende - järnsulfat till reningsverken, ramavtal  

 

FÖRSLAG TILL BESLUT 

 

Styrelsen föreslås besluta 

 

att bemyndiga verkställande direktören att, efter genomförd upphandling, teckna ramavtal.  

 

 

 

 

Sonny Sundelin 

TF Verkställande direktör 

 

  

 

Maria Falk 

Avdelningschef 

Ekonomi, upphandling och IT 

 

 

 

Sammanfattning 

Upphandlingsenheten har i uppdrag att upphandla järnsulfat till Henriksdal och Bromma 
reningsverk. Järnsulfat används i den kemiska reningen av avloppsvatten. 

Den årliga förbrukningen av Järnsulfat uppskattas till 8000 ton för båda vattenverken.  

Upphandlingens totala värde har bedömts till 20 mnkr. 
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ÄRENDET 
Upphandling av ramavtal avser järnsulfat. Järnsulfat används i den kemiska reningen av 

avloppsvatten. Ramavtalet kommer att användas för reningsprocessen av avloppsvatten på 

reningsverken inom Stockholm Vatten och Avfall.  

Nuläge 

Idag finns det ett avtal avseende järnsulfat som går ut 2019-12-31. Detta avtal har gällt sedan 

2016-01-01. 

Omfattning 

Avtalsperioden för kommande avtal löper under två år och därefter finns möjlighet att förlänga 

avtalet med totalt 24 månader vid ett eller flera tillfällen.  

Upphandlingens totala värde beräknas till ca 20 mnkr under avtalsperioden inklusive 

förlängningsoptionen. 

 

Enhetscheferna och processutvecklare på reningsverken kommer att vara kravställare och 

upphandlingsenheten genomför upphandlingen. 

Relevanta och viktiga krav 

Miljökrav kommer att ställas på transporterna till vattenverken i enlighet med Stockholm stads 

miljöprogram. 

 

Det kommer att ställas krav på järnsulfatets egenskaper och innehåll. Exempelvis får inte 

tungmetaller förekomma i mer än en viss maximal halt. 

 

Tidplan 

Upphandlingen är planerad att annonseras i början av oktober 2019 och kontraktstilldelning är 

planerad i december 2019.  

SLUT 
 

 

   
 


